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خبـر فرمانده سپاه فجر فارس:

پویشایرانمهرباندرفارساجرامیشود
به گزارش ایسنا به نقل از سپاه فجر فارس سردار یدالله بوعلی با اشاره 
به آغاز مرحله چهارم رزمایش کمک های مؤمنانه از ابتدای ماه مبارک 
مرحله  از  فاز یک  قالب  در  و  مبارک  ماه  ابتدای  از  رمضان، گفت: 
چهارم این رزمایش بیش از ۱۱۷ هزار بسته معیشتی با همکاری نهادها 
و خیرین نیک اندیش فارس تهیه و در بین نیازمندان توزیع شده است.

فرمانده سپاه فجر با بیان اینکه فاز دوم از مرحله چهارم رزمایش کمک 

های مومنانه از میلاد مبارک امام حسن مجتبی )علیه السلام( تا پایان 
ماه رمضان خواهد بود، گفت: در این فاز از رزمایش نیز برای توزیع 
۲۰۰ هزار بسته معیشتی در بین اقشار نیازمند و محرومان برنامه ریزی 
شده است. بوعلی خاطرنشان کرد: در مرحله چهارم نذر رهایی همزمان 
با میلاد مبارک امام حسن مجتبی )علیه السلام( ۱۱۰ زندانی جرائم غیر 

عمد از زندان آزاد خواهند شد.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان فارس خبر داد؛

اجرایطرحمقابلهباحریقدرفارس
تشکیل ستاد اطفای حریق درکل استان

رئیس سازمان حمل و نقل بار شهرداری شیراز خبر داد؛

تخفیف30درصدیبرایتمدید
یاثبتنامدرسامانهجامعمدیریت

حملونقلبار

از حمایت  استفاده جامعه عشایری  به لزوم  اشاره  با  استاندار فارس 
بیمه ای گفت: باید تلاش کنیم تا پوشش بیمه عشایر گسترش یابد و 

در این خصوص حمایت های لازم را خواهیم داشت.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس عنایت اله رحیمی در جلسه بررسی مشکلات عشایر استان با 

انقلاب اسلامی گفت:  اشاره به نقش عشایر در عرصه های مختلف 
امسال با وجود شرایط خشکسالی ضروری است تا نسبت به شناسایی 

و رفع مشکلات حوزه عشایر اقدام کنیم.
وی افزود: جامعه عشایر علیرغم برخورداری کم از امکانات، منافع 
با همه آحاد  و همراه  و همچنان همگام  دارند  برای جامعه  زیادی 
ادامه  کشور  توسعه  و  رشد  مسیر  در  کوشش  و  تلاش  به  جامعه 

می دهند.
تا  کنیم  تلاش  باید  افزود:  فارس  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
واقعیت های جامعه عشایری را به دولتمردان منتقل کنیم و خوشبختانه 

گوش شنوایی در همه قوا برای این امور وجود دارد.
وی خاطرنشان کرد: همه باید تلاش کنیم تا مشکلات عشایر کاهش 
بگیریم و عمل  باید عادلانه و عاقلانه تصمیم  این مسیر  یابد و در 

کنیم.
بیمه ای  حمایت  از  عشایری  جامعه  استفاده  لزوم  به  اشاره  با  وی 
گفت: باید تلاش کنیم تا پوشش بیمه عشایر گسترش یابد و در این 

خصوص حمایت های لازم را خواهیم داشت.

استاندار فارس:

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد؛

تکمیلصددرصدیتختهایبیماران
کروناییدربیمارستانهایفارس

*نیازی به حضور در مراکز بهداشتی و بیمارستان ها 

برای نام نویسی واکسن کرونا نیست

*آغاز تزریق واکسن به سالمندان بالای ۸۰ سال

در فارس

بر سر  از چالش های جدی  رئیس شورای اسلامی شهر شیراز یکی 
راه شوراهای شهر و روستا را تفاوت نگاه قانون اساسی و مسئولان 

کشور  به شوراها و وظایف آن ها عنوان کرد.
جمع  در  موسوی  عبدالرزاق  زارعخفری:  مریم خبری/ سرویس
خبرنگاران در مورد وظایف شوراهای اسلامی شهر و روستا گفت: 
قانون اساسی نگاهی برجسته به شوراها دارد و در تمامی حوزه های 
آن  عهده  بر  وظایفی   ... و  اجتماعی  اقتصادی،  فرهنگی،  سیاسی، 
گذاشته است اما در عمل می بینیم که امروز شوراها با این نگاه فاصله 

زیادی دارند و محدود به شهرداری ها شده اند.
و  شوراها  قانون  در  می توان  را  موضوع  این  علت  وی  گفته  به 
محدودیت های درون آن، نگاه تمرکز گرایانه دولت، نگاه مدیران 
و مسئولان به شوراها، شیوع گزینش اعضای شوراها و آموزش دید 

که شوراها را از جایگاه واقعی خود تنزل می دهد.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز اضافه کرد: باید شرایط داوطلبان 
حضور در شورای شهرهای بزرگ و کلان شهرها که با حجم بالای 
گردش مالی و مسائل بیشتر رو به رو هستند با شهرهای کوچک 

متفاوت باشد.
شفافیت،برگبرندهشورایاسلامیشهرشیراز

برنده  برگ های  از  یکی  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شورا شفافیت است که تحقق این شعار را می توان در اقدامات ما دید.
موسوی در مورد سیاسی بودن شورا گفت: اگر منظورمان از سیاسی 
بودن یک شورا این است که یک جریان سیاسی آمده و لیستی را 
معرفی کرده است و مردم هم به آن رأی دادند و حالا این اشکال 
دارد، به اعتقاد من این موضوع هیچ مشکلی ندارد و کار بسیار خوبی 

نیز است.
که  شورایی  این  اگر  اما  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
سیاسی آمده است، سیاسی عمل کند، این کاملًا تهدید است بنابراین 
سیاسی بودن هم می تواند امتیاز باشد و هم به عنوان تهدید شناخته 

شود.
اساس عدد و  بر  مقایسه ای  به زودی گزارش  اضافه کرد:  موسوی 
آمار از عملکرد این دوره از شورای اسلامی شهر شیراز با دوره های 
قبل به مردم خواهیم داد و ثابت می کنیم که این دوره عملکرد خوبی 

داشته است هرچند اشکالاتی هم بر کار ما وارد است.
وی همچنین خاطرنشان کرد: یک سازمان برای این که بتواند چابک 
باشد و به مردم خوب خدمات ارائه دهد باید نیروی انسانی خود را 

ساماندهی کند.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با بیان این که کشور حاضر نیست 
در مورد استخدام نیرو در شهرداری ها تصمیم بگیرد، گفت: سؤال ما 
این است که چرا مجلس شورای اسلامی و دولت در طول ۲۰ سال 
شهرداری  در  انسانی  نیروی  استخدام  نحوه  مورد  در  قانونی  گذشته 

تصویب نکرده است؟
موسوی تصریح کرد: شهرداری امروز دارد بار دولت را در حوزه 
اشتغال به دوش می کشد چون دولت بر اساس قانون اساسی وظیفه 
دارد که برای مردم شغل ایجاد کند اما به هر علتی تاکنون نتوانسته 

است و این آدم ها به شهرداری آمده اند.
برخی مصوبات  این که  قبول  با  اسلامی شهر شیراز  رئیس شورای 
این  شورا بعضاً پشتوانه فنی و کارشناسی ندارد، گفت: ۱۳ نفر در 
داریم و  متفاوتی در حوزه های مختلف  نگاه های  ما  شورا هستند و 
اما همواره  نیز متأثر از همین نگاه هاست  یک سری از مصوبات ما 
تلاشمان بر این بوده که مصوبات از پشتوانه کارشناسی برخوردار 
باشند و ایجاد مرکز پژوهش های شورا نیز برای رسیدن به این هدف 

بوده است.
بهتر  کنند،  انتخاب  مردم  را  شهردار  اگر  که  این  بیان  با  موسوی 
است گفت: اگر مردم شهردار را انتخاب کنند، شهردار از استقلال 

و پشتوانه قوی تری برخوردار می شود و دو نهاد نظارتی پیدا می کند 
که یکی مردم هستند و دیگری هم شوراست و از نگاه من چنین 

شهرداری برای اداره شهر موفق تر است.
مدیریتیکپارچهشهری،چالشجدیبرسرراهشورایاسلامی

شهرشیراز
بر  که  چالش هایی  مورد  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
یکپارچه  مدیریت  فقدان  گفت:  بود،  شورا  این  پنجم  دوره  سرراه 
به  ما  رسیدن  راه  سر  بر  چالش ها  مهم ترین  از  شهری  هماهنگ  و 

اهدافمان بود.
سعید نظری ادامه داد: تنها نظارت بر شهرداری و بخش هایی از شهر 
به شورا سپرده شده و مابقی آن را که قانون پیش بینی کرده که به 
شورا واگذار شود، دولت در واگذاری این نظارت و اختیار به شورا 

همچنان مقاومت می کند.
وی ادامه داد: همچنین به ما اجازه ندادند که در سطح کلان کشور به 

مدیریت یکپارچه شهری برسیم.
نظری اضافه کرد: شورا و شهرداری ۲۲ غرفه عرضه مستقیم میوه 
و تره بار در شیراز راه اندازی کرد که جزیره ای عمل کردن و عدم 
همکاری برخی از سازمان ها با ما و مافیای سنگین میوه در شهر سبب 

شده است که تاکنون به نتیجه دلخواه نرسیم.
سخنگوی شورای اسلامی شهر شیراز باج خواهان و غوغاسالاران را 
یکی دیگر از چالش های موجود عنوان کرد و گفت: غوغاسالاران 
جنجال  شهر  در  و  کرده  سیاسی  را  بزرگی  و  کوچک  مسئله  هر 

درست می کنند و فضای مجازی نیز جولانگاه این افراد شده است.
نمی رسد  هم  نفر  هزار  به  جمعشان  که  عده ای  یک  داد:  ادامه  وی 
در شهر دو میلیون نفری شیراز دائم به این شورا فشار می آوردند و 

فضای مجازی را آلوده می کردند.
در  مخصوصاً  مجازی  فضای  در  افراد  برخی  کرد:  اضافه  نظری 
شورا  و  شهرداری  از  حادثه ای  و  اتفاق  هر  دادن  رخ  با  اینستاگرام 
باج خواهی می کردند که این موضوع در شورای قبل هم دیده شده 

است.
به گفته نظری این رسانه های بی هویت به بهانه گفتگوی آزاد، راست 
و دروغ را به خورد مردم می دهند و جنجال درست می کنند که باید 

مسئولان این حوزه به این رسانه ها رسیدگی کنند.
در  سیستمی  نگرش  نبود  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
مجموعه و ارتباط بین شهرداری و شورا را یکی دیگر از مشکلات 

دانست.
یکسیستمسنتیهشتادسالهبرسیستممدیریتیشهرداریشیراز

حاکماست
مدیریتی  سیستم  بر  ساله  هشتاد  سنتی  سیستم  یک  وی  گفته  به 
شهرداری شیراز حاکم است و این سبب می شود بسیاری از مصوبات 

و سیاست های شورا روی زمین معطل بماند.
ما  گفت:  نیز  شوراها  در  کاری  سیاسی  مورد  در  شورا  عضو  این 
ایرانی ها، سیاسی کار هستیم و حتی در زندگی شخصی مان هم سیاسی 

عمل می کنیم و نمی توان هیچ کس را از ذهن سیاسی اش دور کرد.
وی ادامه داد: گاهی حتی تفاوت شهر انسان محور با بتن محور را هم 
این یک موضوع تخصصی است و  سیاسی می کردند در حالی که 
حتی گاهی من هم که از ساخت برخی پل ها انتقاد می کردم متهم به 
تخریب عملکرد دوره گذشته می شدم در حالی که این تخریب نبود 

و سیاست فکری ما با گذشتگان فرق می کرد.
نیز گفت:  از شهردار شیراز  اعضای شورا  باج خواهی  وی در مورد 
در جمع ۱۳ نفر این اعضا کمتر کسی بود که از شهردار به لحاظ 
شخصی چیزی بخواهد و اگر چیزی بود تا الان غوغاسالاران آن را 
باج خواهی  با  نباید  را  پروژه ها  اظهارنظر در مورد  البته  بودند  گفته 

اشتباه گرفت.
درکشورماکارشناسیکارهاوپروژههاسلیقهایشدهاست

کارشناسی  کار  مورد  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 
و  کارها  کارشناسی  متأسفانه  ما  در کشور  نیز گفت:  پروژه ها  در 
پروژه ها سلیقه ای شده و این سیاست های شورا است که به کارشناس 

مسیر می دهد.
وی در پاسخ به این انتقاد که برخی از پل ها و تقاطع های شیراز با 
کار کارشناسی دقیق صورت نگرفته و مشکلات ترافیکی را زیاد 
که  بود  این  شورا  این  هنر  مهم ترین  شاید  نیز گفت:  است،  کرده 
شهر  که  کرد  روشن  را  آن  بر  حاکم  فکری  جریان  و  شهرداری 
 حتماً بتن نیست، حتماً پل نیست و فرهنگ هم گوشه ای از این شهر 

است.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

بهتر است شهردار را مردم انتخاب کنند

کسبمقامبرترادارهکلمنابعطبیعی
وآبخیزداریفارسدربیناداراتکل

سراسرکشور


